

運動研究

Journal of Sports Research

第30卷第2期 2021年12月 Vol. 30 No.2 December, 2021

目錄

Contents

- 1 運動員認同與心理堅韌性之關係：內在動機的中介效果＼許自雄、季力康

The Relationship Between Athletic Identity and Mental Toughness in Athlete: The Mediating Effect of Sport Internal Motivation \ Tzu-Hsiung Hsu, Li-Kang Chi

- 13 應用智慧型手機評估慢性足踝不穩患者足踝控制之效度驗證＼邱雅嵐、侯又睿、蔣尚霖、宋文旭

Validation of Smartphone-Based Ankle-Control Assessment for Subjects With Chronic Ankle Instability \ Ya-Lan Chiu, You-Ruei Hou, Shang-Lin Chiang, Wen-Hsu Sung

- 25 經絡按摩調理結合營養增補對促進運動恢復能力初探＼于鎮瑞、曹語健、林秉專、楊幘傑、詹千慧、廖翊宏

Preliminary Exploration of Meridian Massage Conditioning Combined With Nutritional Supplement to Promote Recovery After Exercise \ Chen-Jui Yu, Yu-Chieh Tsao, Ping-Chuan Lin, Cheng-Chieh Yang, Chien-Hui Chan, Yi-Hung Liao

- 45 運動訓練中自主神經的變化以及對於瘦身蛋白與唾液澱粉酶的影響＼李婷婷、林惠美

Modulation of Autonomic Nerves During Exercise Training and Effects on Leptin and Salivary Amylase \ Ting-Ting Lee, Hui-Mei Lin

- 57 鐵人三項菁英選手三週高質量訓練有效提升身體組成肌肉量及降低脂肪率＼魏振展、林惠美、蔡鏞申、許志傑

Three-Week High-Volume Training Increases Muscle Mass and Decreases Body Fat Percentage in Elite Triathlon Athletes \ Chen-Chan Wei, Hui-Mei Lin, Yung-Shen Tsai, Chi-Chieh Hsu

菲律賓職業半職業籃球聯賽之治理與競合 \ 郭家倫、高俊雄

71

The Governance and Coopetition of the Philippine Professional and Semi-Professional Basketball League \ Chia-Lun Kuo, Chin-Hsung Kao